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2017Z10771 

Vragen van het lid Van Aalst (PVV) aan de Staatssecretaris van Infrastructuur 
en Milieu over het bericht «Ook NS stopt nu met «dames en heren»» 
(ingezonden 11 augustus 2017). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht van RTL Nieuws «Ook NS stopt nu met 
«dames en heren»» en wat vindt u hiervan?1 

Vraag 2
Kunt u aangeven hoeveel fte zich bij NS bezighouden met de opzet en de 
implementatie hiervan en welke kosten daarmee gemoeid zijn? 

Vraag 3
Kunt u zich goed voorstellen dat conducteurs en machinisten het belachelijk 
vinden om zich verplicht genderneutraal te uiten? Wat gebeurt er met het 
personeel van NS dat weigert mee te werken aan dit «D66-gedram»? Staan er 
sancties op indien zij de gememoreerde instructie negeren? 

Vraag 4
Kan de regering er als enig aandeelhouder bij NS op aandringen dat de 
D66-verantwoordelijken ontslagen worden en dat het daarmee vrijgekomen 
budget wordt aangewend om de echte problemen op het spoor aan te 
pakken, zoals de mishandelingen van conducteurs of de vele vertraging op 
het spoor? Bent u daartoe bereid?

1 https://www.rtlnieuws.nl/nederland/ook-ns-stopt-nu-met-dames-en-heren
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